
 

BAUSKAS NOVADA DOME 

Uzvaras iela 1, Bauska, Bauskas nov., LV-3901  

tālr. 63922238, e-pasts: pasts@bauskasnovads.lv, www.bauskasnovads.lv 

DOMES SĒDES  PROTOKOLS 

Bauskā  

 

 

2023.gada 31.augustā        Nr. 11 

 

 

Sēde sasaukta 2023.gada 31.augustā plkst.9  
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Sēdi vada Bauskas novada domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis 

 

Sēdē piedalās 17 Bauskas novada domes deputāti: 

deputāts Voldemārs Čačs, deputāts Jānis Dūmiņš, deputāts Guntis Kalniņš, deputāts Juris 

Krievs, deputāts Mārtiņš Mediņš, deputāte Līga Rimševica, deputāte Līga Jankova, 

deputāts Raitis Ābelnieks, deputāte Solveiga Lineja, deputāts Vilnis Gailums, deputāts 

Jānis Siugalis, deputāts Jānis Kalniņš, deputāte Laine Baha, deputāts Rihards Melgailis, 

deputāte Inita Nagņibeda, deputāts Mārtiņš Cimermanis 

 

Sēdē nepiedalās: 

domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks- ikgadējā atvaļinājumā 

deputāte Ināra Pētersone- ikgadējā atvaļinājumā 

 

 

Sēdē piedalās: 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, izpilddirektora vietnieks Jānis 

Kalinka, sabiedrisko attiecību speciālistes Andra Matuļenko un Diāna Goldmane, 

Administratīvā departamenta vadītāja Līga Kausiniece, Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja 

Gunita Vīgupa, Vecumnieku apvienības pārvaldes nekustamā īpašuma speciāliste Ligita 

Vasermane, Juridiskā un iepirkumu departamenta Juridiskās nodaļas vadītāja Evita Grigorjeva, 

datorsistēmu un datortīklu administratori Krista Sondore, Jānis Gasūns, Uzņēmējdarbības un 

mārketinga departamenta vadītāja Laura Ārente, Bauskas apvienības pārvaldes vadītāja Līga 

Vasiļauska, Ekonomikas un finanšu departamenta Ekonomikas un finanšu nodaļas vadītāja 

Ilona Spurķe, Ekonomikas un finanšu departamenta vadītāja Indra Latviete, Personāla nodaļas 

vadītāja Dace Strazdiņa, Administratīvās nodaļas vadītāja Egija Matuzone, Vecumnieku 

apvienības pārvaldes vadītāja Dace Šileika, Iecavas apvienības pārvaldes vadītājs Normunds 

Vāvers, Bauskas novada kultūrvēsturiskā mantojuma saglabāšanas un attīstības komisijas 

locekle Egija Stapkēviča, Būvvaldes vadītāja Dace Putna, Pašvaldības policijas priekšnieks 

Broņislavs Ostrovskis, SIA “Skaņa V” pārstāvis, Bauskas apvienības pārvaldes Transporta 

galvenais speciālists Aivis Rimševics, Vecumnieku apvienības pārvaldes saimniecības vadītājs 

Aivars Petruševics, Bauskas pirmsskolas izglītības iestādes "Saulespuķe" vadītāja Agnese 

Čakša, Rundāles pirmsskolas izglītības iestādes "Mārpuķīte" vadītāja Judīte Zeltiņa, Iecavas 

pirmsskolas izglītības iestādes "Dartija" vadītāja Irīna Freimane, Iecavas pirmsskolas izglītības 

iestādes "Cālītis" vadītāja Ingūna Lāce, Valles pirmsskolas izglītības iestādes "Cielaviņa" 

vadītāja Rita Zvirbule, Iecavas pamatskolas direktore Aija Semjonova, Misas pamatskolas 

direktore Valija Vaina, Vecumnieku vidusskolas direktors Aivars Ķiņķevskis, Zālītes speciālās 
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pamatskolas direktors Guntis Jurkevičs, SIA “Bauskas novada komunālserviss“ valdes loceklis 

Dzintars Cāzers, jurists Arvīds Zvirbulis, Iecavas apvienības pārvaldes Nekustamā īpašuma 

nodaļas vadītāja Baiba Leitlante, Izglītības nodaļas vadītāja Baiba Šumina, Griķu pamatskolas 

direktore Daiga Vīlipa, Ceraukstes pagasta nodaļas vadītājs Uģis Volosovskis, Izglītības nodaļas 

speciāliste Solveiga Gudkova, ekonomiste Zaiga Kārkliņa, Attīstības un plānošanas nodaļas 

vecākā projektu vadītāja Jolanta Kalinka, Attīstības un plānošanas nodaļas projektu vadītāja 

Ilze Munda, Sociālā dienesta struktūrvienības vadītāja Zane Kuka, nekustamā īpašuma 

speciālisti Māris Šarķis, Dace Stubure, SIA “Kūdrinieks”  un SIA “Iecavas siltums” valdes 

loceklis Andis Kaspars, Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja Ilze Tijone, Rundāles 

apvienības pārvaldes vadītājs Aigars Sietiņš, Rundāles apvienības pārvaldes nekustamā īpašuma 

speciāliste Dace Neiberte, Uzņēmējdarbības un kompetenču centra vadītāja Elita Priedniece 

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas lietvedības sekretāres Ligita Jukšinska. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

2. Par Bauskas novada pašvaldības aģentūras "Valles pašvaldības aģentūra" direktora 

Ziedoņa Jankuža atbrīvošanu no amata. 

3. Par Bauskas novada pašvaldības interešu izglītības programmu izvērtēšanas un 

mērķdotācijas sadales komisijas sastāva maiņu. 

4. Par izmaiņām Bauskas novada kultūrvēsturiskā mantojuma saglabāšanas un attīstības 

komisijas sastāvā. 

5. Par Bauskas novada pašvaldības 2024.gada budžeta prioritātēm. 

6. Par noteikumu "Grozījums Bauskas novada pašvaldības 2022. gada 24. novembra 

noteikumos Nr.12 "Bauskas novada pašvaldības amatiermākslas kolektīvu darbības 

un finansēšanas noteikumi" apstiprināšanu. 

7. Par naudas balvu piešķiršanu tautas mākslas kolektīvu vadītājiem, speciālistiem un 

koncertmeistariem par kolektīvu sagatavošanu dalībai Vispārējos latviešu Dziesmu 

un Deju svētkos un ieguldījumu kolektīvu sasniegumu sekmēšanā. 

8. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2021.gada 28.oktobra nolikumā Nr.17 

“Bauskas novada pašvaldības amatpersonu un darbinieku atlīdzības nolikums”.. 

9. Par Bauskas novada pašvaldības saistošo noteikumu "Par Bauskas novada mobilās 

lietotnes izmantošanas un personalizētās iedzīvotāju kartes izsniegšanas un lietošanas 

kārtību Bauskas novada pašvaldībā" apstiprināšanu. 

10. Par Bauskas novada pašvaldības saistošo noteikumu "Bauskas novada pašvaldības 

iedzīvotāju konsultatīvās padomes nolikums" apstiprināšanu. 

11. Par Bauskas novada pašvaldības saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada 

domes 2021. gada 25. novembra saistošajos noteikumos Nr. 13 "Bauskas novada 

pašvaldības pabalsti bāreņiem un bez vecāku gādības palikušajiem bērniem pēc 

pilngadības sasniegšanas, audžuģimenēm un specializētajām audžuģimenēm"" 

apstiprināšanu. 

12. Par Bauskas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par Bauskas novada 

pašvaldības līdzfinansējuma apmēru un tā piešķiršanas kārtību daudzdzīvokļu 

dzīvojamo māju energoefektivitātes pasākumu veikšanai un māju atjaunošanai” 

precizēšanu. 

13. Par Bauskas novada domes 2022. gada 22. decembra lēmuma "Par Bauskas novada 

domes saistošo noteikumu "Bauskas novada teritorijas kopšanas un būvju uzturēšanas 

saistošie noteikumi" apstiprināšanu" atcelšanu. 

14. Par Bauskas novada pašvaldības saistošo noteikumu "Par teritoriju un būvju 
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uzturēšanu Bauskas novadā" apstiprināšanu. 

15. Par aizņēmumu transporta iegādei skolēnu pārvadāšanai. 

16. Par mantas nodošanu bezatlīdzības lietošanā pašvaldības sabiedrībai ar ierobežotu 

atbildību “Bauskas novada komunālserviss”. 

17. Par tirgus statusa piešķiršanu nekustamajam īpašumam Bauskas ielā 16, 

Vecumniekos. 

18. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022.gada 25.augusta lēmumā “Par Bauskas 

novada pašvaldības izglītības iestāžu ēdināšanas maksas pakalpojumu izcenojumu 

apstiprināšanu”. 

19. Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Griķu pamatskola" 

maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

20. Par SIA "KŪDRINIEKS" siltumenerģijas tarifa izmaiņām. 

21. Par sadarbības līguma noslēgšanu ar Latvijas Investīciju un attīstības aģentūru. 

22. Par grozījumiem 2022.gada 28.aprīļa lēmumā “Par aizņēmumu ERAF līdzfinansētā 

projekta “Bauskas Valsts ģimnāzijas un Bauskas 2.vidusskolas infrastruktūras 

sakārtošana” aktivitātes “Bauskas 2.vidusskolas ēkas vienkāršotā atjaunošana un ēkas 

vienkāršotā fasādes atjaunošana” īstenošanai”. 

23. Par līdzfinansējumu Dreņģeru sētas avārijas stāvokļa novēršanai. 

24. Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022. – 2028.gadam 

Investīciju plānā. 

25. Par nekustamā īpašuma "Noras" zemes vienības Īslīces pagastā nodošanu īpašumā 

bez atlīdzības. 

26. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Pansionāts", Īslīces pagastā 

atsavināšanu. 

27. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa "Lauktehnika 17"- 77, 

Rītausmas, Īslīces pagasts, Bauskas novads atsavināšanu. 

28. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Skolas iela 6-6, 

Garoza, Mežotnes pagasts, Bauskas novadā atsavināšanu. 

29. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Podziņas", Bauskā 

atsavināšanu. 

30. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Strauta iela 2", Vecsaules 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

31. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Priežu iela 8", Vecsaules 

pagastā atsavināšanu. 

32. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Vecžabartu mežs", Gailīšu 

pagastā atsavināšanu. 

33. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Jurīšu mežs", Gailīšu pagastā 

atsavināšanu. 

34. Par atļauju lauksaimniecībā izmantojamās zemes ierīkošanai mežā nekustamajā 

īpašumā "Vīburi", Svitenes pagastā. 

35. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Mazmežotnes mežs", 

Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

36. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa "Mazbērstele 3" - 8, 

Mazbērstele, Rundāles pagasts, Bauskas novads atsavināšanu. 

37. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Dižmedīgas", Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 
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38. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Ķiršu iela 6, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

39. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Ķiršu iela 7, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

40. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Tirgus iela 7A-43, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

41. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Dārza iela 4-27, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

42. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Strauta iela 11, 

Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

43. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.1 "Misas kūdra 4", 

Misa, Vecumnieku pagasts atsavināšanu. 

44. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.10 "Misas kūdra 

4", Misa, Vecumnieku pagasts atsavināšanu. 

45. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.5 

"Misas kūdra 8", Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

46. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.2 "Misas kūdra 

10", Misa, Vecumnieku pagasts atsavināšanu. 

47. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.31 

Stacijas iela 4, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

48. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.14 

Rīgas iela 6, Vallē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

49. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Zālītes 2", Stelpes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

50. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.6 

"Silmači", Kurmenē, Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

 

1.p. 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

 

(I.Romānovs, A.Okmanis, V.Čačs, G.Kalniņš, L.Baha, R.Melgailis) 

 

Ziņo: Ivars Romānovs. 

Pirmā šī brīža darbības aktualitāte ir uzsāktais darbs pie 2024.gada pašvaldības budžeta 

sagatavošanas. Sagatavoti divi rīkojumi par pašvaldības 2024.gada budžeta iesniegšanas 

termiņiem, kas paredz līdz 2023.gada 1.oktobrim iesniegt prioritāšu pieteikumus 2024.gadam, 

nākamais secīgais rīkojums ir par budžeta pieprasījuma 2024.gadam sagatavošanas normatīviem  

un izdevumu aprēķināšanu. Plānots ar 16.oktobri uzsākt budžeta izskatīšanas darba grupas darbu.          

Kā aktualitāte minama iepriekšējās diskusijās pārrunātie jautājumi par iespējamo 

organizatoriskās pārvaldības struktūras maiņu apvienību pārvaldēs. Uzsākts vērtēt dažādus 

iespējamos strukturālos rīcības modeļus ar mērķi veicināt un nodrošināt pagastu nodaļu 

kapacitātes stiprināšanu, veicot personālsastāva konsolidēšanu.  

Pie iespējamām organizatoriskām pārmaiņām uzsāktas debates par sporta jomas regulējumu 

sakārtošanu un koncepta izstrādi, tas uzdots sporta un veselības nodaļas vadītājai. Šeit 

paredzamas divas daļas – sporta dzīves organizēšana, lai panāktu visā novadā vienotu kārtību 

sporta dzīves organizēšanā. Vienlaicīgi aktuāli ir jautājumi par sporta bāzu uzturēšanu un 

attīstības plānošanu. Šo konceptu plānots sagatavot paralēli budžeta izskatīšanas procesam. 



5 

 

Kā pozitīvs un būtisks notikums atzīmējams finanšu līdzekļu piešķiršana ziedojumam 

Malinas pašvaldībai, autobuss piegādāts sadarbības partneriem. 

Skolēnu pārvadājumu jomas koncepta izstrādē sākotnēji izvirzītais mērķis nodrošināt, lai  

skolēnu pārvadājumi tiek organizēti uz tuvējo mācību iestādi, šajā mācību gadā nav sasniegts, 

skolēnu pārvadājumi tiks organizēti pēc iepriekšējā mācību gada pārvadājumu grafika. Laikā no 

15.augusta līdz 25.augustam skolēnu pārvadājumi maršruti ir publiskoti. Jāturpina darbs paralēli 

ar skolu tīkla sakārtošanu, kuram tiek pakārtots racionālākais un efektīvākais skolēnu 

pārvadājumu maršruts. 

Pie ziņojuma pievienota deputātu rosinātā iniciatīva pagastu apvienību vadītājiem   sniegt 

ikmēneša pārskatus par sava darba veikumu, lai novada iedzīvotājiem būtu redzams darba 

jautājumu spektrs. Pievienotā materiāla izpildījums ir pilnveidojams.  

Pievienots kolektīvā iesnieguma izskatīšanas komisijas ziņojums – no komisijas 

izveidošanas sākuma, kas ir 30.marts, notikušas 8 komisijas sēdes, identificēti jautājumi un 

sniegtas atbildes. Darba rezultātā komisija nonākusi pie slēdziena, ka nav pamata rosināt atcelt  

lēmumu par kapitālsabiedrību reorganizāciju.    

Pozitīvs notikums – saņemts Latvijas Pašvaldību savienības izpilddirektoru asociācijas 

aicinājums piedalīties septembrī ar prezentāciju par kapitālsabiedrību reorganizācijas procesu 

novadā. 

Ziņojuma noslēgumā izpilddirektors izglītības iestāžu darbiniekus sveic Zinību dienā.   

M.Cimermanis jautā par 27.jūlija sēdē aktualizēto jautājumu par novada ceļu stāvokļa 

apsekojumu, vai ir pieejama kāda atskaite. 

I.Romānovs atbild, ka pie ziņojuma datnēm ir pievienota informācija par novada ceļu 

uzturēšanu. Izpilddirektora vietnieks var sniegt papildu informāciju, jo darbojies kopā ar 

apvienību pārvalžu vadītājiem ceļu darba grupā, ir veikti šī brīža ceļu infrastruktūras un 

apsekošanas darbi. 

G.Kalniņš iebilst, ka pievienotais materiāls par pagastu pārvaldes darbiem un ceļu fonda 

izlietojumu ir nepilnīgs, lūdz uzlabot pievienotā materiāla kvalitāti. Līgumi par ceļu uzturēšanu 

noslēgti jūnija beigās jūlija sākumā, augusta vidū nekas nav uzsākts darīt. Otra iebilde skar 

kapitālsabiedrību apvienošanas procesu, nav skaidrs jautājums par mantas nodošanu 

bezatlīdzības lietošanā, tāpat nav skaidrības par esošajiem un jaunajiem tarifiem, ja tie tiek 

apatiprināti, uz kādu laiku tie darbojas. Mantas nodošanā bezatlīdzības lietošanā nav pieminēta 

Valles pašvaldības aģentūra, kurā arī reorganizācijas process noslēdzas 1.septembrī.  

I.Romānovs pieņem pārmetumus, atbild, ka mainījās koncepts ar Valles pašvaldības 

aģentūru,  sākotnēji jānodod visa manta no aģentūras Vecumnieku apvienības pārvaldei, par ko 

sagatavots attiecīgs rīkojums. 31.augustā komisija beidz darbu un notiek mantas nodošanas – 

pieņemšanas procedūra apvienības pārvaldei, kura kopā ar SIA “Bauskas novada 

komunālserviss” valdes locekli Dz.Cāzeru  izvērtēs aģentūras rīcībā esošo mantu, izvērtēs, kas 

nepieciešams apvienību pārvaldei un kas ūdens apgādes un siltumapgādes pakalpojumu 

nodrošināšanai Valles aģentūras apkalpes zonā, attiecīgi lēmumi tiks sagatavoti un pieņemti. Kas 

attiecas uz ceļu uzturēšanas līgumiem,  atzīst, ka darbs ir jāuzlabo. Līguma nosacījumu izpildes 

kontrolē pašvaldībai jāieņem strikta nostāja, neizpildes gadījumā jāgatavo oficiālas pretenzijas.  

Par tarifiem – SIA “Kūdrinieks” paspēja noorganizēt sabiedriskās apspriešanas procesu 

sagatavotajam jaunajam tarifam, līdzīgu iniciatīvu piedāvāja arī SIA “Mūsu saimnieks”, bet  

procedūru neievērošanas dēļ šo jautājumu nevarēja sagatavot apstiprināšanai šajā domes sēdē. 

Tarifi tiks pārskatīti un sagatavoti atbilstoši šī brīža ekonomiskajai situācijai.  

Kas attiecas uz apkuri – tā ir joma, kur tarifi tiek noteikti atbilstoši pakalpojumu sniegšanas 

zonām, apkures sezonas laikā tiks vērtētas energoresursu un siltuma ražošanas resursu izmaksas, 

kas tarifā veido 70 %. Ja būs būtiska nepieciešamība, tiks iniciēta tarifu pārskatīšana. Par 

pārējiem tarifiem –  kolektīvā iesnieguma izvērtēšanas komisijas ziņojumā ir pievienotas tabulas 

ar esošajiem tarifiem un skaidrota gan ūdenssaimniecības, gan atkritumu apsaimniekošanas, gan 

mājokļu pārvaldīšanas, gan siltumapgādes nozares tarifu politika. SIA “Bauskas novada 

komunālserviss” vadība plāno tikties ar vairāku pagastu nodaļu iedzīvotājiem, nodaļu un 
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apvienību pārvalžu vadītājiem, lai rastu atbildes uz neskaidrajem jautājumiem. Ir vairāki veidi, 

kā sazināties ar kapitālsabiedrību – vienotais telefons 8889, e-pasti un “WhatsApp” saziņa. 

Ierosina, ka šādu tikšanos varētu organizēt arī ar deputātiem. Atzīmē, ka komisijas darba 

materiāli ir publiski pieejami novada mājaslapā. 

L.Baha atgādina, ka lūgusi iesniegt informāciju par kapitālsabiedrību uzņemtajām 

saistībām attiecībā uz iesāktajiem projektiem. 

I.Romānovs atbild, ka tāda informācija par parādiem un saistībām ir apkopota, piedāvā to 

nosūtīt e-pastā, jo nav pagūts to pievienot ziņojumam. Tā arī nav publicitātes lieta. 

R.Melgailis jautā par skolu gatavību 1.septembrim. Apsekojot Vecumnieku teritorijas 

skolas, konstatēts, ka Valles pamatskolā virtuves remonts nav pabeigts, kas nozīmē, ka darbi 

turpināsies vēl divas nedēļas. Līgums noslēgts jūlija beigās. Tieši par skolu remontiem slēgti 

vairāki līgumi par augusta sākumā. Kāpēc tas darīts tik vēlu un kas par to ir atbildīgs? 

I.Romānovs: par visu pašvaldībā atbild izpilddirektors, ātras atbildes uz šo jautājumu  

nebūs, par situāciju Valles skolā to var sniegt rītdienas laikā. 

V.Čačs izsaka šaubas, vai nav pāragri prezentēt kapitālsabiedrību reorganizācijas 

procesu, jo nav pašiem zināms, kā šī sistēma darbosies. Šobrīd jautājumu ir vairāk nekā atbilžu. 

I.Romānovs atbild, ka uz šo ir vērsis Latvijas Pašvaldību savienības padomnieces 

uzmanību, patiesībā tiks prezentēts ceļs, kā nonākts līdz šī lēmuma pieņemšanai. Visi 

izaicinājumi kapitālsabiedrībai vēl ir priekšā. Šī izpilddirektoru asociācijas sanāksme ir veltīta 

procesa izvērtēšanai. Tā būs pieredzes apmaiņa un diskusija ar kolēģiem. 

A.Okmanis norāda, ka ir zināmi trūkumi par informācijas sniegšanu deputātiem, aicina 

turpināt uzlabot izpilddirektora vietnieka darbu, lai nākamajā reizē šādi pārmetumi nebūtu 

jāsaņem. 

Informācija pieņemta zināšanai. 

 

 

 

2.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības aģentūras "Valles pašvaldības aģentūra" direktora 

Ziedoņa Jankuža atbrīvošanu no amata. 

 

(J.Kalinka, V.Čačs) 

 

Ziņo: Jānis Kalinka. 

Lēmuma projekts sagatavots pamatojoties uz Bauskas novada domes 2023. gada 29. jūnija  

lēmumu “Par Bauskas novada pašvaldības aģentūras “Valles pašvaldības aģentūra” 

reorganizāciju”, nododot siltumapgādes un ūdenssaimniecības funkciju Bauskas novada 

pašvaldības kapitālsabiedrībai SIA “Bauskas novada komunālserviss”. Bauskas novada 

pašvaldības aģentūras “Valles pašvaldības aģentūra reorganizācija pabeidzama noteiktajā 

termiņā un reorganizācijas rezultātā Aģentūra beidz pastāvēt. 

Ziedonis Jankužs Aģentūras direktora amatā apstiprināts ar Bauskas novada domes 2021. 

gada 28. oktobra lēmumu “Par Z.Jankuža atkārtotu apstiprināšanu Bauskas novada pašvaldības 

aģentūras “Valles pašvaldības aģentūra” direktora amatā ”, ar kuru tika pārapstiprināts uz 

pieciem gadiem no 2021. gada 11. novembra līdz 2026. gada 10. novembrim. Pamatojoties uz 

domes lēmumu 2021. gada 5. novembrī ir noslēgts darba līgums. 

Ar 2023. gada 1. septembri, kad SIA “Bauskas novada komunālserviss” pārņem no 

Aģentūras siltumapgādes un ūdenssaimniecības funkciju, tiek pārņemtas arī saistības, kas izriet 

no darba tiesiskajām attiecībām un Aģentūras darbinieku darba tiesiskās attiecības, tai skaitā 

Ziedoņa Jankuža, turpinās SIA “Bauskas novada komunālserviss” ar līdzšinējiem nodarbinātības 

nosacījumiem līdz brīdim, kad Darba likumā noteiktajā kārtībā tiks noslēgtas vienošanās par 

grozījumiem darba līgumā. 
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Ņemot vērā, ka reorganizācijas rezultātā Aģentūra beidz pastāvēt – tiek likvidēta, Ziedonis 

Jankužs atbrīvojams no Aģentūras direktora amata pienākumu pildīšanas ar 2023.gada 

31.augustu.  

V.Čačs norāda uz teksta labskanības neprecizitātām 5.rindkopā. 

Vairāk jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr.349 “Par Bauskas novada pašvaldības 

aģentūras "Valles pašvaldības aģentūra" direktora Ziedoņa 

Jankuža atbrīvošanu no amata. 

 

 

 

3.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības interešu izglītības programmu izvērtēšanas un 

mērķdotācijas sadales komisijas sastāva maiņu. 

 

(S.Gudkova,G.Kalniņš) 

 

Ziņo: Solveiga Gudkova. 

Sakarā ar kadru maiņām Izglītības nodaļā un Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības 

labklājības departamentā, nepieciešams veikt grozījumus 2022.gada 28.aprīļa nolikumā 

“Bauskas novada pašvaldības interešu izglītības programmu finansēšanas un īstenošanas 

kārtība”.  

G.Kalniņš jautā, vai 2.4.punkts ir pareizs, jo ir Sporta un veselības nodaļa. 

S.Gudkova apsola to labot.  

Vairāk jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Pieņemt lēmumu Nr. 350 "Par Bauskas novada pašvaldības 
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interešu izglītības programmu izvērtēšanas un mērķdotācijas 

sadales komisijas sastāva maiņu" ar labojumiem. 

 

 

4.p. 

Par izmaiņām Bauskas novada kultūrvēsturiskā mantojuma saglabāšanas un attīstības 

komisijas sastāvā. 

 

(E.Stapkēviča) 

 

Ziņo: Egija Stapkēviča. 

Saņemts Ievas Bronko-Pastores iesniegums ar lūgumu atbrīvot viņu no pienākumiem 

Kultūrvēsturiskā mantojuma saglabāšanas un attīstības  komisijas sastāvā. Komisijas nolikums 

paredz, ka par komisijas sastāvu lēmumu pieņem dome. Sagatavots lēmuma projekts par 

izmaiņām komisijas sastāvā. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 351 "Par izmaiņām Bauskas novada 

kultūrvēsturiskā mantojuma saglabāšanas un attīstības 

komisijas sastāvā". 

 

 

5.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības 2024.gada budžeta prioritātēm. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, kā arī deputātu kopējā konsultāciju sanāksmē. 

Lēmuma projekts papildināts ar izteiktajiem ierosinājumiem. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Mārtiņš Cimermanis) 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 352 "Par Bauskas novada pašvaldības 

2024.gada budžeta prioritātēm". 

 

 

6.p. 

Par noteikumu "Grozījums Bauskas novada pašvaldības 2022. gada 24. novembra 

noteikumos Nr.12 "Bauskas novada pašvaldības amatiermākslas kolektīvu darbības un 

finansēšanas noteikumi" apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts Izglītības, kultūras un sporta, kā arī Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 353 "Par noteikumu "Grozījums Bauskas 

novada pašvaldības 2022. gada 24. novembra noteikumos 

Nr.12 "Bauskas novada pašvaldības amatiermākslas kolektīvu 

darbības un finansēšanas noteikumi" apstiprināšanu". 

 

 

7.p. 

Par naudas balvu piešķiršanu tautas mākslas kolektīvu vadītājiem, speciālistiem un 

koncertmeistariem par kolektīvu sagatavošanu dalībai Vispārējos latviešu Dziesmu un 

Deju svētkos un ieguldījumu kolektīvu sasniegumu sekmēšanā. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Lēmuma projekts izskatīts Izglītības, kultūras un sporta, kā arī Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš Mediņš, Rihards 
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Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  2 (Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja) 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 354 "Par naudas balvu piešķiršanu tautas 

mākslas kolektīvu vadītājiem, speciālistiem un 

koncertmeistariem par kolektīvu sagatavošanu dalībai 

Vispārējos latviešu Dziesmu un Deju svētkos un ieguldījumu 

kolektīvu sasniegumu sekmēšanā". 

 

 

8.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2021.gada 28.oktobra nolikumā Nr.17 

“Bauskas novada pašvaldības amatpersonu un darbinieku atlīdzības nolikums”. 

 

(A.Okmanis, I.Latviete, L.Baha) 

 

Ziņo: A.Okmanis.  

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz I.Latvietei ziņojumu.  

I.Latviete: Sagatavoti grozījumi Bauskas novada pašvaldības amatpersonu un darbinieku 

atlīdzības nolikumā. 2022.gada 1.jūlijā stājās spēkā grozījumi Valsts un pašvaldību institūciju 

amatpersonu un darbinieku atlīdzības nolikumā, kuru mērķis ir pakāpeniski paaugstināt valsts 

pārvaldes atlīdzības konkurētspēju, lai līdz 2027.gadam valsts pārvaldē strādājošiem darba alga 

būtu vismaz 80 % no nodarbinātajiem privātajā sektorā. Izstrādājot 2023.gada pašvaldības 

budžetu, pašvaldība pakāpeniski virzījās uz šo mērķi,  lai ievērotu budžeta iespējas un samērotu 

atlīdzības pieaugumu. 2021.gadā pašvaldībai apvienojot četrus novadus, atlīdzības bija 

atšķirīgas. Bauskas novada pašvaldības Atlīdzības nolikuma darbības laikā konstatēts, ka 

nepieciešams nolikumā precizēt arī dažas redakcionālas lietas, kā arī daži nolikuma punkti 

precizējami pēc būtības.  

Ar šiem grozījumiem pašvaldības  2024.gada budžetā papildus būs nepieciešami aptuveni 

2,2 miljoni eiro, lai nodrošinātu jau pieminēto virzību uz valsts noteiktā minimuma sasniegšanu, 

kas jāsaniedz 2027.gadā. Izvērtējot atlīdzības summas pieaugumu, aprēķināts, ka aptuveni 40 % 

jeb 900 tūkstoši euro no papildus nepieciešamajiem līdzekļiem paredzēti 1.līdz 4.algu grupas 

atbilstoši klasificētajiem amatiem, kas faktiski ir fiziskā darba veicēji. 

Speciālisti, kuru atalgojums pašvaldībā nespēj konkurēt ar piedāvāto atalgojumu privātajā 

sektorā un kaimiņu pašvaldībās – šo grupu darbiniekiem plānoti 30 % no visa pieauguma jeb 700 

tūkstoši euro. 

5.-7.algu grupu darbiniekiem nepieciešams apmēram 15 % jeb 300 tūkstoši euro no 

plānotā  finansējuma. 

Šāds pat finansējums ir nepieciešams arī nodaļu, iestāžu un struktūrvienību vadītājiem, 

pašvaldības vadītājiem, šim finansējumam pieskaitīts arī domes priekšēdētāja, domes 

priekšsēdētāja vietnieka un deputātu atalgojumam nepieciešamais finansējums. Šis skaidrojums 

attiecas uz 2024.gada ietekmi uz budžetu.  

Konkrētas izmaiņas nolikumā ir redzamas. 

A.Okmanis informē, ka saņemts deputātes L.Bahas priekšlikums par 59. punkta izteikšanu 

citā redakcijā. Lūdz L.Bahas komentāru. 
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L.Baha piedāvā punktā 59.1., 59.2. 59.3. papildināt ar vārdiem “no mēnešalgas” un izteikt 

šos punktus šādā redakcijā: “59. Piemaksas apmēru par prombūtnē esoša darbinieka 

aizvietošanu nosaka:  

59.1. līdz 30 % no darbinieka mēnešalgas, ja darbinieks nodrošina nepārtrauktu aizvietojamā 

darbinieka   pienākumu veikšanu, ir kompetents patstāvīgi pieņemt lēmumus viņa vietā;  

59.2. līdz 20 % no darbinieka mēnešalgas, ja darbinieks daļēji veic aizvietojamā darbinieka 

pienākumus, bet lēmumu pieņemšanai nepieciešama cita speciālista palīdzība;  

59.3. līdz 10 % no darbinieka mēnešalgas, ja darbinieks  periodiski veic aizvietojamā 

darbinieka pienākumus, taču nepieņem lēmumus viņa vietā”. 

Priekšlikums tiek akceptēts. 

Vairāk jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Mārtiņš Cimermanis) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 355 "Par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības 2021.gada 28.oktobra nolikumā Nr.17 “Bauskas 

novada pašvaldības amatpersonu un darbinieku atlīdzības 

nolikums”" ar labojumiem. 

 

 

9.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības saistošo noteikumu "Par Bauskas novada mobilās 

lietotnes izmantošanas un personalizētās iedzīvotāju kartes izsniegšanas un lietošanas 

kārtību Bauskas novada pašvaldībā" apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas, Sociālās un veselības komitejas, Vides un  

attīstības komitejas, kā arī Finanšu  komitejas sēdē. 

Debates nav nepieciešamas, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 356 "Par Bauskas novada pašvaldības 

saistošo noteikumu "Par Bauskas novada mobilās lietotnes 

izmantošanas un personalizētās iedzīvotāju kartes izsniegšanas 

un lietošanas kārtību Bauskas novada pašvaldībā" 

apstiprināšanu". 

 

 

10.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības saistošo noteikumu "Bauskas novada pašvaldības 

iedzīvotāju konsultatīvās padomes nolikums" apstiprināšanu 
 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

 Izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu  komitejas sēdē, kā arī daudzās darba 

grupās ar deputātu piedalīšanos. 

Debates nav nepieciešamas, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 357 "Par Bauskas novada pašvaldības 

saistošo noteikumu "Bauskas novada pašvaldības iedzīvotāju 

konsultatīvās padomes nolikums" apstiprināšanu". 

 

 

11.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 

2021. gada 25. novembra saistošajos noteikumos Nr. 13 "Bauskas novada pašvaldības 

pabalsti bāreņiem un bez vecāku gādības palikušajiem bērniem pēc pilngadības 

sasniegšanas, audžuģimenēm un specializētajām audžuģimenēm"" apstiprināšanu 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Jautājums skatīts Sociālās un veselības komitejas, kā arī  Finanšu  komitejas sēdē. 

Debates nav nepieciešamas, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 



13 

 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 358 "Par Bauskas novada pašvaldības 

saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 2021. 

gada 25. novembra saistošajos noteikumos Nr. 13 "Bauskas 

novada pašvaldības pabalsti bāreņiem un bez vecāku gādības 

palikušajiem bērniem pēc pilngadības sasniegšanas, 

audžuģimenēm un specializētajām audžuģimenēm"" 

apstiprināšanu". 

 

 

12.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par Bauskas novada pašvaldības 

līdzfinansējuma apmēru un tā piešķiršanas kārtību daudzdzīvokļu dzīvojamo māju 

energoefektivitātes pasākumu veikšanai un māju atjaunošanai” precizēšanu 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Jautājums izskatīts  Finanšu  komitejas sēdē. 

Ziņojums un debates nav nepieciešami, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 359 "Par Bauskas novada pašvaldības 

saistošo noteikumu “Par Bauskas novada pašvaldības 

līdzfinansējuma apmēru un tā piešķiršanas kārtību 

daudzdzīvokļu dzīvojamo māju energoefektivitātes pasākumu 

veikšanai un māju atjaunošanai” precizēšanu". 

 

 

13.p. 

Par Bauskas novada domes 2022. gada 22. decembra lēmuma "Par Bauskas novada domes 

saistošo noteikumu "Bauskas novada teritorijas kopšanas un būvju uzturēšanas saistošie 

noteikumi" apstiprināšanu" atcelšanu. 

 

(A.Okmanis) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 
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Jautājums izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas sēdē. Mainījies noteikumu 

juridiskais pamatojums, jo stājies spēkā jaunais Pašvaldību likums. Aicina atbalstīt sagatavoto 

lēmuma projektu. 

Deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs Čačs, 

Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis, Laine Baha, Mārtiņš Mediņš) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav  

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 360 "Par Bauskas novada domes 2022. 

gada 22. decembra lēmuma "Par Bauskas novada domes 

saistošo noteikumu "Bauskas novada teritorijas kopšanas un 

būvju uzturēšanas saistošie noteikumi" apstiprināšanu" 

atcelšanu". 

 

 

14.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības saistošo noteikumu "Par teritoriju un būvju uzturēšanu 

Bauskas novadā" apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis, I.Romānovs, G.Kalniņš, B.Ostrovskis, J.Krievs, L.Baha, M.Mediņš) 

 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē. Lūdz izpilddirektoram I.Romānovam 

ziņojumu, jo noteikumi ir aktuāli. 

Turpina: I.Romānovs: 

Sagatavots lēmuma projekts par Bauskas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par 

teritoriju un būvju uzturēšanu Bauskas novadā” apstiprināšanu. Saistošo noteikumu projekts 

gatavots vērtējot citu pašvaldību pieredzi. Saskaņošanas procesā no VARAM ir saņemtas 

daudzas iebildes par pašvaldību mēģinājumu noteikumos noteikt tos jautājumus, kas izriet no 

citiem normatīvajiem aktiem vai ir saistīti ar sabiedrības drošības, sanitāro tīrību un pilsētvides 

ainavu saglabāšanu teritorijas plānojuma izpratnē. Noteikumi gatavoti balstoties uz Pašvaldību 

likumu, 28. septembra noteikumiem “Dzīvojamās mājas sanitārās apkopes noteikumi” un 

Ministru kabineta 2014. gada 19. augusta noteikumiem “Vispārīgie būvnoteikumi”. Saistošo 

noteikumu vispārīgajā daļā ir definēts saistošo noteikumu regulējums- kārtība, kādā Bauskas 

novada pašvaldības administratīvajā teritorijā tiek nodrošināta dzīvojamo māju un nedzīvojamo 

ēku uzturēšanas nosacījumi, kārtību, kādā uzturamas būvju fasādes un ārējās konstrukcijas un 

administratīvā atbildība. Otrajā daļā aprakstīts praktiskais izpildījums saistošo noteikumu 

piemērošanai dažādās situācijās. 3.punktā noteikti nosacījumi nekustamo īpašumu un teritorijas 

uzturēšanā  pie dažādiem īpašumu sastāviem un to piederības jautājumiem, savukārt 4.punkts 

konkrēti nosaka gan zālienu kopšanas un pļaušanas termiņus, autostāvlaukumu, ietvju un ceļu 

uzturēšanas nosacījumus. Vides un attīstības komitejas sēdē deputātu izteiktie rosinājumi 
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iestrādāti saistošo noteikumu projektā. 4.3. un 5.2.punktā iekļauts nosacījums, ka drošības 

apdraudējumi gājēju un transportlīdzekļu drošībai jānovērš 72 stundu laikā.  

Grozījumi veikti 5.punktā par viendzīvokļa dzīvojamo māju un neapbūvētu zemesgabalu 

teritoriju uzturēšanu.  

Izmaiņas veiktas 15.punktā sadaļā par administratīvo atbildību. 

Novērsta kļūda 21.punktā. Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

A.Okmanis min konkrētu piemēru- pilsētā ir ielas ar trotuāru, pie kura ir privātpersonai vai 

vairākdzīvokļu mājai piederošs dzīvžogs vai apstādījumi. Ir daudzas vietas, kur dzīvžogs aizņem 

pusi no trotuāra. Jautā, vai šī situācija jāregulē ar šiem noteikumiem, jo 5.4. punktā rakstīts, ka 

teritorijai jābūt vizuālā un tehniskā kārtībā? Vai arī pašvaldība var sakārtot šo teritoriju? 

I.Romānovs skaidro, ka šeit regulējums būtu jāpiemēro no Civillikuma normām. 

Personīgais viedoklis- ja uz ietves ir apgrūtinājums gājējiem, tad tas būtu jānovērš pašvaldībai, 

varbūt juristiem ir cits viedoklis. 

G.Kalniņš uzskata, ka tomēr nevajadzētu to formulēt šādi, jo tie ir izdevumi. Daudzi 

situāciju izmantos ļaunprātīgi. Noteikumos vajadzētu to paredzēt ne tikai par trotuāriem, bet arī 

par ielu braucamajām daļām. Jautā par 5.3 un 4.4.punktu- apdraudējuma situācijas nevar 

attiecināt tikai uz sniegu un ledu, vajadzētu papildināt teikumu, lai būtu saprotams. 

E.Grigorjeva ierosina gatavot saistošos noteikumus par apzaļumošanu, lai varētu visas 

lietas atrunāt. Nav tik vienkārši visu papildināt, vai nu lēmuma projekts tiek noraidīts un atlikts 

uz nākamo mēnesi, vai pēc kāda laika tiek veidoti grozījumi. 

G.Kalniņš piekrīt, ka tie varētu būt grozījumi. 

A.Okmanis aicina izteikties B.Ostrovski: runājot par apdraudējuma situācijām, ko rada 

sniegs un ledus- tas būtu pareizi, jo likumā “Par policiju” ir noteiktas pašvaldības policijas 

pilnvaras. 

G.Kalniņš norāda, ka šajā gadījumā teksts ir jāformulē citādāk. 

M.Mediņš norāda, ka 5.3.punktā viss ir skaidri noformulēts un saprotams, un tas attiecas uz 

visām situācijām. 

B.Ostrovskis apstiprina, ka vadoties no 5.3. punktā minētā, pašvaldības policija būs tiesīga 

rīkoties. 

J.Krievs norāda, ka darba kārtības 13.punktā atceltie saistošie noteikumi daudzās lietās bija 

sakarīgāki par esošajiem. Ierosina noteikt novadā speciālas teritorijas, kurās gan ziemas, gan 

vasaras darbos būtu nosakāmas paaugstinātas prasības. Iebilst arī pret pļaušanai noteiktajiem 

termiņiem. 

A.Okmanis atgādina saistošo noteikumu sagatavošanas kārtību, tie tiek publicēti 

tīmekļvietnē, lai visi iedzīvotāji un ieinteresētās personas, tai skaitā deputāti, var izteikt savus 

priekšlikumus. Tālāk tie tiek skatīti komitejas sēdēs, kurās deputāti var izteikt savus 

priekšlikumus, komiteja dod atzinumu lēmuma pieņemšanai domes sēdē. Iepriekšējā dienā pirms 

domes sēdes līdz plkst.14.00 deputātiem jāiesniedz savi priekšlikumi. Ja par katriem 

noteikumiem domes sēdē sāks izvirzīt priekšlikumus, būs izjaukta darba organizācija. Aicina par 

visu domāt savlaicīgi. Šīs aizsāktās diskusijas iemesls bija gūt apstiprinājumu tam, ka 

pašvaldības policijas priekšnieks var panākt dzīvžogu sakārtošanu. Aicina Vides un attīstības 

komitejas priekšsēdētāju izteikt savu komentāru. 

M.Mediņš: komitejas sēdē par šiem noteikumiem bija plašas debates, komitejas viedoklis 

ir atbalstīt šos noteikumus sagatavotajā redakcijā. Noteikumi vienādi attiecas uz visām 

teritorijām. 

 E.Grigorjeva paskaidro, ka par iepriekšējiem noteikumiem tika saņemtas pretenzijas no 

VARAM. Mainoties normatīvajiem aktiem, diskusijās ar ministrijas pārstāvjiem  mainījies 

viedoklis, tāpēc šajos noteikumos pašvaldība var iekļaut vairākas normas. Par pašvaldības 

policijas iespējamo rīcību dzīvžogu sakārtošanā- policijas darbinieki nevarēs sodīt personas, ka 

tās nav  sakārtojušas sava īpašuma robežas. Atbildība par to nav paredzēta. Ja noteikumi tiek 

apstiprināti, pēc laika tos varēs grozīt, jo priekšlikumu ir daudz. 
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L.Baha atbalsta saistošos noteikumus sagatavotajā redakcijā, bet atbalsta grozījumu 

veikšanu. 

A.Okmanis: saskaņā ar domes reglamentu, gala vārds tiek dots ziņotājam. 

I.Romānovs: gribētu balstīties uz sava ziņojuma pirmo teikumu – sagatavojot šos 

saistošos noteikumus, ļoti padziļināta pētīta citu pašvaldību pieredze, VARAM speciālisti 

vienmēr izmanto iespēju izteikt priekšlikumus vai iebildumus. Aicina deputātus atbalstīt 

saistošos noteikumus sagatavotajā redakcijā. Pēc lēmuma pieņemšanas jāsagaida ministrijas 

atzinums. 

Jautājumu vairāk nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Mārtiņš Mediņš, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

"pret" -  1 (Juris Krievs) 

"atturas" -  1 (Solveiga Lineja) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 361 "Par Bauskas novada pašvaldības 

saistošo noteikumu "Par teritoriju un būvju uzturēšanu 

Bauskas novadā" apstiprināšanu". 

 

Plkst. 10.32 domes sēdē tiek izsludināts pārtraukums. 

 

Sēde atsākas plkst. 10.56. 

 

15.p. 

Par aizņēmumu transporta iegādei skolēnu pārvadāšanai. 

 

(A.Okmanis, I.Spurķe, V.Čačs) 

 

Ziņo: Ilona Spurķe. 

Sagatavots lēmuma projekts par aizņēmumu transporta iegādei skolēnu pārvadāšanai. 

Jautājums netika virzīts izskatīšanai Finanšu komitejas sēdē, jo iepirkums atvērts pēc komitejas 

sēdes.  

Iepirkuma ietvaros paredzēta divu autobusu iegāde – Bauskas apvienības pārvaldes 

organizētajiem skolēnu pārvadājumiem.  

Aizņēmuma pieteikums aizņēmumu padomē ir jāiesniedz līdz 2023.gada 1.septembrim. 

Atbilstoši iepirkuma rezultātam, kopējās transporta iegādes izmaksas ir 105 028 euro, ieskaitot 

pievienotās vērtības nodokli, t.sk. pašvaldības līdzfinansējums ir 10 503 euro, aizņēmums 94 525 

euro. 

Paredzēts maksimālais aizņēmuma termiņš šāda veida aizņēmumiem, kas ir  7 gadi. 

Atmaksu plānots uzsākt 2024.gada 1.martā. Pašvaldības līdzfinasējumu plānots nodrošināt no 

budžeta programmā “Līdzfinasējums Eiropas Savienības fondu un citiem projektiem” 

paredzētajiem līdzekļiem.    

V.Čačs lēmuma 1.punktā lūdz norādīt aizņēmuma mērķi. 

A.Okmanis lūdz papildināt lēmuma projektu ar izteikto priekšlikumu. 

Vairāk jautājumu nav, deputāti balsjot pieņem lēmumu. 
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 Par lēmumu balso: "par" 

 -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 348 "Par aizņēmumu transporta iegādei 

skolēnu pārvadāšanai" ar labojumiem. 

 

 

16.p. 

Par mantas nodošanu bezatlīdzības lietošanā pašvaldības sabiedrībai ar ierobežotu 

atbildību “Bauskas novada komunālserviss”. 

 

(A.Okmanis, I.Romānovs, A.Zvirbulis, V.Čačs, G.Kalniņš) 

 

Ziņo: Arvīds Zvirbulis. 

Lēmuma projekts ir gatavots kā secīgs dokuments 2023.gada 27.jūlijā pieņemtajiem domes 

lēmumiem “Par Bauskas apvienības pārvaldes reorganizāciju” un “Par Rundāles apvienības 

pārvaldes reorganizāciju”, kuras rezultātā iestādes pilda savu funkciju tālāk, izņemot tās 

funkcijas, kas saistītas ar ūdensapgādes un siltumapgādes pakalpojumu nodrošināšanu savās 

administratīvajās teritorijās. Šo pakalpojumu nodrošinātājs būs SIA “Bauskas novada 

komunālserviss”. Lai šo funkciju varētu nodrošināt, uzņēmumam ir nepieciešams pārņemt rīcībā 

un valdījumā infrastruktūras nepieciešamos objektus, kā arī kustamo mantu, tai skaitā arī 

pamatlīdzekļus. Lai šādu mantu varētu nodot kapitālsabiedrībai, normatīvie akti paredz noteiktu 

kārtību, kura citastarp nosaka, lai varētu mantu nodot un pārņemt, pašvaldībai jāpieņem lēmums 

un jānorāda informācija. Uz domes lēmuma pamata jānoslēdz  līgums ar kapitālsabiedrību. 

Lēmuma projektam pielikumā pievienota Bauskas apvienības pārvaldes un Rundāles apvienības 

pārvaldes valdījumā esošā pašvaldības manta. Mantas uzturēšana, apsaimniekošana un 

pārvaldīšana  atradīsies kapitālsabiedrības valdījumā, ar šo mantu kā tiešās izmaksas saistītas 

aizņemtā kapitāla saistības. 

V.Čačs norāda, ka atsevišķām ēkām nav norādīta bilances vērtība. 

A.Okmanis paskaidro, ka tās ir zemes, kam nav norādīta bilances vērtība. Tas ir 

precizēšanas stadijā. 

A.Zvirbulis skaidro, ka mantas nodošanā tiks iesaistīti gan uzņēmuma, gan pašvaldības 

grāmatvedības. Dati ir ņemti tādā apjomā un veidolā, kā tas atspoguļots pamatlīdzekļu uzskaites 

kartītē. Tiks veikti novērtējumi, summas uzrādīsies. Zeme nav precīzi izdalīta. Šis ir starpposms 

mantas lietošanai uz laiku. Nākotnē manta jānovērtē un jāiegulda kapitālsabiedrības 

pamatkapitālā. 

G.Kalniņš jautā, kas veiks novērtējumu – pašvaldība vai kapitālsabiedrība. 

A.Zvirbulis: maksā pašvaldība, paredzot tam līdzekļus.  

I.Romānovs paskaidro, ka tas ir pakāpenisks process, nevar pateikt, konkrētu datumu, kad 

tas notiks. Tas maksā finansu resursus. Vērtēšana notiks pēc situācijas konkrētajā brīdī. 

Vairāk jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Guntis Kalniņš) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 362 "Par mantas nodošanu bezatlīdzības 

lietošanā pašvaldības sabiedrībai ar ierobežotu atbildību 

“Bauskas novada komunālserviss”". 

 

 

17.p. 

Par tirgus statusa piešķiršanu nekustamajam īpašumam Bauskas ielā 16, Vecumniekos. 

 

(A.Okmanis, A.Zvirbulis, J.Krievs) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, lūdz īsu ziņojumu Arvīdam 

Zvirbulim: 

Lēmuma projekts ir radies, pamatojoties uz Ministru kabineta noteikumiem “Par ielu 

tirtdzniecību un tirdzniecības organizēšanu tirgos”, kā arī ar  Bauskas novada domes 2022. gada 

28. jūlija saistošo noteikumu  “Par ielu tirdzniecību un nodevu par ielu tirdzniecību publiskās 

vietās Bauskas novadā”. Lai saņemtu pašvaldības saskaņojumu tirgus izveidošanai pašvaldības 

administratīvajā teritorijā, persona iesniedz pašvaldībā iesniegumu, zemes lietošanas tiesību 

apliecinošu dokumentu, ar būvvaldi saskaņotu tirgus plānu ar tirdzniecības vietu izvietojumu un 

vizuālo risinājumu, kā arī normatīvajos aktos noteiktajā kārtībā izstrādātu tirgus projektu un 

tirgus noteikumus. Vietas apsaimniekotājs vērsies pašvaldībā, lai noteiktu šo tirgus vietas 

statusu.  Komersants izpildījis visus priekšnoteikumus, lai šādu statusu iegūtu.   

J.Krievs precizē nekustamā īpašuma adresi. 

Vairāk jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 363 "Par tirgus statusa piešķiršanu 

nekustamajam īpašumam Bauskas ielā 16, Vecumniekos". 
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18.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022.gada 25.augusta lēmumā “Par Bauskas 

novada pašvaldības izglītības iestāžu ēdināšanas maksas pakalpojumu izcenojumu 

apstiprināšanu” 

 

(A.Okmanis, L.Baha, Z.Kārkliņa) 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, jautā, vai deputāti vēlas par to debatēt. 

L.Baha lūdz īsu ziņojumu. 

Turpina Z.Kārkliņa: 

Sagatavots lēmuma projekts par grozījumu veikšanu izglītības iestāžu ēdināšanas 

maksas pakalpojumu izcenojumā. Detalizēti par katru iestādi izcenojumi pievienoti 

pielikumā, divām izglītības iestādēm – Misas pamatskolai Valles pamatskolai – ir mainītas 

produktu cenas. Pārējām iestādēm pārrēķinātas porciju izgatavošanas maksas. Pie katra 

darbinieka pusdienām ir redzamas faktiskās  ēdiena un porciju izgatavošanas izmaksas. 

Darbinieki maksā visu summu. Skolēniem un bērniem visā novadā noteikts vienots cenrādis 

un tie ir 0,40 euro.  

Vairāk jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 364 "Par grozījumiem Bauskas novada 

domes 2022.gada 25.augusta lēmumā “Par Bauskas novada 

pašvaldības izglītības iestāžu ēdināšanas maksas pakalpojumu 

izcenojumu apstiprināšanu”". 

 

 

19.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādes "Griķu pamatskola" maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Izskatīts Finanšu komitejā. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 
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Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 365 "Par Bauskas novada pašvaldības 

vispārējās izglītības iestādes "Griķu pamatskola" maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu". 

 

 

20.p. 

Par SIA "KŪDRINIEKS" siltumenerģijas tarifa izmaiņām. 

 

(A.Okmanis, A.Kaspars, G.Kalniņš) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis, Andis Kaspars. 

Izskatīts Finanšu komitejā, lūdz ziņojumu A.Kasparam. 

A.Kaspars: SIA “Kūdrinieks” veicis aprēķinus jaunam siltumenerģijas tarifam saskaņā ar 

Sabiedrisko pakalpojumu regulēšanas komisijas padomes lēmuma “Siltumenerģijas apgādes 

aprēķināšanas metodika” principiem. Tarifa izmaiņas ir saistītas ar elektroenerģijas cenu 

pazemināšanaos un izmaiņām sakarā ar kapitālsabiedrību reorganizācijas procesu. Rezultātā 

panākts tarifa samazinājums par 30 %. Līdz kapitālsabiedrības likvidācijai, izslēgšanai no 

komercreģistra, spēkā būs pēdējais pieņemtais tarifs. SIA “Bauskas novada komunālserviss” 

sešu mēnešu laikā pēc reorganizācijas pabeigšanas iesniedz Sabiedriskās pakalpojumu 

reģistrēšanas komisijā apstiprināšanai jaunos tarifus.  

G.Kalniņš: sešu mēnešu laikā iesniedz un pēc apstiprināšanas sešu mēnešu laikā tie stājas 

spēkā? 

A.Kaspars: likumā noteikts, ka sešu mēnešu laikā pēc reorganizācijas pabeigšanas 

jāiesniedz. Izskatīšanas ilgums atkarīgs no Sabiedriskā pakalpojuma regulēšanas komisijas. Būtu 

jāizskata 90 dienu laikā. Tarifs stājas spēkā 30 dienu laikā pēc komisijas lēmuma pieņemšanas. 

Vairāk jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 366 "Par SIA "KŪDRINIEKS" 

siltumenerģijas tarifa izmaiņām". 
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21.p. 

Par sadarbības līguma noslēgšanu ar Latvijas Investīciju un attīstības aģentūru. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Izskatīts Vides un attīstības komisijas sēdē, aicina atbalstīt sagaatvoto lēmuma projektu. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 367 "Par sadarbības līguma noslēgšanu 

ar Latvijas Investīciju un attīstības aģentūru". 

 

 

22.p. 

Par grozījumiem 2022.gada 28.aprīļa lēmumā "Par aizņēmumu ERAF līdzfinansētā 

projekta "Bauskas Valsts ģimnāzijas un Bauskas 2.vidusskolas infrastruktūras 

sakārtošana" aktivitātes "Bauskas 2.vidusskolas ēkas vienkāršotā atjaunošana un ēkas 

vienkāršotā fasādes atjaunošana" īstenošanai". 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 368 "Par grozījumiem 2022.gada 

28.aprīļa lēmumā "Par aizņēmumu ERAF līdzfinansētā 
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projekta "Bauskas Valsts ģimnāzijas un Bauskas 2.vidusskolas 

infrastruktūras sakārtošana" aktivitātes "Bauskas 2.vidusskolas 

ēkas vienkāršotā atjaunošana un ēkas vienkāršotā fasādes 

atjaunošana" īstenošanai"". 

 

 

23.p. 

Par līdzfinansējumu Dreņģeru sētas avārijas stāvokļa novēršanai. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas, Vides un attīstības komitejas, kā arī 

Finanšu komitejas sēdēs. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Mārtiņš Cimermanis) 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 369 "Par līdzfinansējumu Dreņģeru sētas 

avārijas stāvokļa novēršanai". 

 

 

24.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022. – 2028.gadam Investīciju 

plānā. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas, kā arī Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 370 "Par grozījumiem Bauskas novada 

Attīstības programmas 2022. – 2028.gadam Investīciju plānā". 

 

 

25.p. 

Par nekustamā īpašuma "Noras" zemes vienības Īslīces pagastā nodošanu īpašumā bez 

atlīdzības. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 371 "Par nekustamā īpašuma "Noras" 

zemes vienības Īslīces pagastā nodošanu īpašumā bez 

atlīdzības". 

 

 

26.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Pansionāts", Īslīces pagastā 

atsavināšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 372 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma "Pansionāts", Īslīces pagastā 

atsavināšanu". 

 

 

27.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa "Lauktehnika 17"- 77, 

Rītausmas, Īslīces pagasts, Bauskas novads atsavināšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 373 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma-dzīvokļa "Lauktehnika 17"- 77, 

Rītausmas, Īslīces pagasts, Bauskas novads atsavināšanu". 

 

 

28.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Skolas iela 6-6, Garoza, 

Mežotnes pagasts, Bauskas novadā atsavināšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 374 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Skolas iela 6-6, Garoza, 

Mežotnes pagasts, Bauskas novadā atsavināšanu". 

 

29.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Podziņas", Bauskā atsavināšanu. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu Nr. 375 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma "Podziņas", Bauskā atsavināšanu". 

 

 

30.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Strauta iela 2", Vecsaules pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 376 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma "Strauta iela 2", Vecsaules pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

31.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Priežu iela 8", Vecsaules pagastā 

atsavināšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 377 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma "Priežu iela 8", Vecsaules pagastā 

atsavināšanu". 

 

 

32.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Vecžabartu mežs", Gailīšu pagastā 

atsavināšanu. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Izskatīts Vides un attīstības komitejas, kā arī Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 
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Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 378 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma "Vecžabartu mežs", Gailīšu pagastā 

atsavināšanu". 

33.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Jurīšu mežs", Gailīšu pagastā 

atsavināšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Izskatīts un atbalstīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 379 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma "Jurīšu mežs", Gailīšu pagastā 

atsavināšanu". 

 

 

34.p. 

Par atļauju lauksaimniecībā izmantojamās zemes ierīkošanai mežā nekustamajā īpašumā 

"Vīburi", Svitenes pagastā. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 
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Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 380 "Par atļauju lauksaimniecībā 

izmantojamās zemes ierīkošanai mežā nekustamajā īpašumā 

"Vīburi", Svitenes pagastā". 

 

 

35.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Mazmežotnes mežs", 

Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 381 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma "Mazmežotnes mežs", Rundāles 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

36.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa "Mazbērstele 3" - 8, 

Mazbērstele, Rundāles pagasts, Bauskas novads atsavināšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 
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Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 382 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma-dzīvokļa "Mazbērstele 3" - 8, 

Mazbērstele, Rundāles pagasts, Bauskas novads 

atsavināšanu". 

 

 

37.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Dižmedīgas", Iecavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 383 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma "Dižmedīgas", Iecavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

38.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Ķiršu iela 6, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 
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Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 384 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma Ķiršu iela 6, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

39.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Ķiršu iela 7, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 385 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma Ķiršu iela 7, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

40.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Tirgus iela 7A-43, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

(A.Okmanis) 
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Ziņo: Aivars Okmanis. 

Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Mārtiņš 

Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Līga Jankova) 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 386 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma Tirgus iela 7A-43, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

41.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Dārza iela 4-27, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 387 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma Dārza iela 4-27, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

42.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Strauta iela 11, 

Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 
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(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 388 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma Strauta iela 11, Skaistkalnē, 

Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

43.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.1 "Misas kūdra 4", 

Misa, Vecumnieku pagasts atsavināšanu. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 389 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.1 "Misas kūdra 4", Misa, 

Vecumnieku pagasts atsavināšanu". 

 

 

44.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.10 "Misas kūdra 4", 

Misa, Vecumnieku pagasts atsavināšanu. 
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(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 390 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.10 "Misas kūdra 4", Misa, 

Vecumnieku pagasts atsavināšanu". 

 

 

45.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.5 "Misas 

kūdra 8", Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 391 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.5 "Misas kūdra 

8", Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai". 
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46.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.2 "Misas kūdra 10", 

Misa, Vecumnieku pagasts atsavināšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 392 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.2 "Misas kūdra 10", Misa, 

Vecumnieku pagasts atsavināšanu". 

 

 

47.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.31 Stacijas 

iela 4, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 393 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.31 Stacijas iela 4, 

Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai". 
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48.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.14 Rīgas iela 

6, Vallē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 394 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.14 Rīgas iela 6, 

Vallē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

49.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Zālītes 2", Stelpes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 395 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma "Zālītes 2", Stelpes pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 
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50.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.6 "Silmači", 

Kurmenē, Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: Aivars Okmanis. 

Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

Jautājumu nav, deputāti balsojot pieņem lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Mārtiņš Mediņš) 

Nolemj: 

Pieņemt lēmumu Nr. 396 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.6 "Silmači", 

Kurmenē, Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

Sēdi beidz 2023.gada 31.augustā plkst. 11.33. 

 

Nākamā kārtējā domes sēde 2023.gada 28.septembrī plkst.9. 

 

Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes sēdes lēmumi uz  85 lp. 

2. 31.08.2023. nolikums Nr.22 uz 1 lp. 

3. 31.08.2023. nolikums Nr.23 uz 20 lp. 

4. 31.08.2023. noteikumi Nr.7 uz 1 lp. 

5. 31.08.2023. saistošie noteikumi Nr.15 un paskaidrojuma raksts uz 9 lp. 

6. 31.08.2023. saistošie noteikumi Nr.16 un paskaidrojuma raksts uz 7 lp. 

7. 31.08.2023. saistošie noteikumi Nr.17 un paskaidrojuma raksts uz 5 lp. 

8. 31.08.2023. saistošie noteikumi Nr.11 un paskaidrojuma raksts uz 15 lp. 

9. 31.08.2023. saistošie noteikumi Nr.18 un paskaidrojuma raksts uz 14 lp. 

10. Bezatlīdzības lietošanā nododamās mantas saraksts (Bauskas apvienības pārvalde) uz 37 

lp. 

11. Bezatlīdzības lietošanā nododamās mantas saraksts (Rundāles apvienības pārvalde) uz 

11 lp. 

12. Bauskas novada Attīstības programmas 2022.-2028.gadam Investīciju plāns uz 159 lp. 

13. Bauskas novada domes priekšsēdētāja A.Okmaņa izsludinātā darba kārtība uz 8 lp. 

 

 

Sēdes vadītājs      Aivars Okmanis 
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Sēdes protokolētāja     Ligita Jukšinska 


